



聖類斯中學  
通告第 244 號 (25-26)

各位公教同學的家長/監護人：

**2026 年復活節**

「你們不要害怕！我知道你們尋找被釘死的耶穌。他不在這裡，因為他已經照他所說的，復活了。」(瑪 28：5-6)

復活節是慶祝我們信仰的核心——主耶穌從死者中復活的事實，是天主教最重要的慶典。耶穌的復活證明給我們知道：生活並非為死亡，卻是為永生而生活。

貴子弟能成為教友——天主所愛的義子，是天主愛的召請。他能夠在一所天主教學校就讀，也是天主的安排。誠意邀請家長於今年復活節帶同 貴子弟參加復活節三日慶典（聖週四、聖週五、聖週六）。其實，這三日是慶祝同一個慶典：天主為愛世人，派遣祂的聖子到世界上來，透過死亡及復活帶給所有人永生的希望。因此，我們應該參加整個慶典，即全部三日的禮儀。如欲在假期中外遊，請安排於三日慶典後才出發，或在外遊中安排參加三日慶典。

在公教報會刊登各堂區的慶典時間。而本校小堂（第三街 179 號）舉行慶典的時間如下：

|     |     |            |             |         |
|-----|-----|------------|-------------|---------|
| 2/4 | 聖週四 | 主的晚餐       | 晚上 8 時      | 聖類斯學校小堂 |
| 3/4 | 聖週五 | 苦難紀念（守大小齋） |             |         |
|     |     | 苦路善功       | 下午 1 時 30 分 | 聖類斯學校小堂 |
|     |     | 救主受難紀念     | 下午 3 時      | 聖類斯學校小堂 |
| 4/4 | 聖週六 | 復活節夜間禮儀    | 晚上 8 時      | 聖類斯學校小堂 |
| 5/4 | 星期日 | 復活主日       | 早上 9 時 30 分 | 聖類斯學校小堂 |

希望家長能鼓勵以及抽空與 貴子弟一起參加所屬堂區所舉行的復活慶典，好能再次經驗洗禮的恩典。另外，如 貴子弟在最近一個月未領受修和聖事，請家長鼓勵他去接受這個天主的禮物，以準備慶祝復活節。

敬祝  
復活節平安喜樂！

校長

易浩權博士  
(蘇祉維老師代行)

二零二六年三月十五日  
四旬期第四主日（喜樂主日）



**ST. LOUIS SCHOOL**  
**Circular No. 244 (25-26)**

15<sup>th</sup> March, 2026

Dear Parents/Guardians of Catholic Students,

**Easter Celebration 2026**

“Do not be afraid; for I know that you seek Jesus who was crucified. He is not here; for he has risen” (Matthew 28: 5-6).

Easter is the most important liturgical time for Catholics and is at the heart of our faith that our Lord Jesus Christ died on the cross and rose from the dead three days later. The resurrection of Jesus proves to us that life extends beyond physical death, promising eternal and transformed life in God’s presence.

It is the vocation of God that your child was called to be baptized and has become a beloved child of God and a member of the Universal Church. It is also God’s calling that your child is studying in a Roman Catholic school. With sincerity, we invite you to bring your child to participate in the Easter Triduum this Easter. The Easter Triduum is a single, continuous three-day liturgical celebration (Holy Thursday, Good Friday, and Holy Saturday) that commemorates the Passion, Death, and Resurrection of Jesus. Therefore, we ought to participate in the entire celebration—the liturgies of all three days. If you plan to travel during the holidays, please arrange to depart only after the Triduum, or ensure that you participate in the Triduum liturgies while abroad.

The time for the Triduum celebration at each parish will be published in the Sunday Examiner later. The schedule of the liturgies held in our **school chapel** (179 Third Street) is as follows:

|     |               |                                    |           |
|-----|---------------|------------------------------------|-----------|
| 2/4 | Holy Thursday | The Lord’s Supper                  | 8:00 p.m. |
| 3/4 | Good Friday   | ( <b>Fasting and abstinence</b> )  |           |
|     |               | Way of the cross                   | 1:30 p.m. |
|     |               | The Lord’s Passion                 | 3:00 p.m. |
| 4/4 | Holy Saturday | The Easter Vigil in the Holy Night | 8:00 p.m. |
| 5/4 | Sunday        | Easter Sunday                      | 9:30 a.m. |

Parents are encouraged to attend Easter celebrations with your child to recall and rediscover the grace of baptism. If your child has not received the **Sacrament of Reconciliation** within the past month, we kindly ask you to encourage him to embrace this gift in preparation for the celebration of Easter.

Happy Easter! May the joy of the risen Lord fill your heart!

Dr. YICK Ho Kuen  
The Principal

Fourth Sunday of Lent (Laetare Sunday)